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Milí žáci, vážené
kolegyně, vážení
kolegové. vážený čtenáři
našeho školního
časopisu.

Máme za sebou další
školní rok.Věřím, že byl
pro vás všechny rokem
úspěšným.
 

V letošním roce jsme se
vrátili - po dlouhém
období COVIDu -
k běžné organizaci
výuky. Opět jsme chodili
do školy, do divadla,
na výstavy, jezdili
na výlety, školy
v přírodě apod. Vstávání
na matematiku
k počítači v kuchyni je
snad minulostí.
 

Daří se nám všem i ve
výuce. Téměř všichni
deváťáci byli přijati
na maturitní obory,
zhruba polovina

na gymnázia.
Do prvních tříd se hlásí
dvakrát tolik dětí, než
kolik můžeme přijmout
- prostě se do školy
nevejdou. Bohužel tedy
musíme přibližně každé
druhé dítě, které chce
naši školu navštěvovat,
odmítnout a poslat jej
do jiné školy. Vždycky
jsem věděl, že mám
ve škole šikovné děti,
které provází šikovní
a pracovití dospělí.

Byť se ne vždy všechno
podaří a ne vždy je svět
podobně růžový, jak
popisuji, nakonec
vždycky platí, že malí
prvňáčci do školy
přicházejí s radostí
a očekávaním a velcí
deváťáci odchází
s jistým smutkem
za tím, co končí.
 

Jedním z úkolů, který se
blíží svému naplnění,

bylo prostorové
navýšení kapacity školy,
úprava a modernizace
prostor školy a jejího
okolí.

Celkovou rekonstrukcí
prošla školní jídelna.
Na třídu a kabinet byl
přestavěn školnický byt.
Vzniklo pět nových
učeben, ve kterých se
mnozí z vás už učili.
Všichni jste již cvičili
v nové tělocvičně,
O prázdninách bychom
měli dokončit nové
střešní prostory - školní
hřiště a pobytovou
terasu.

Škola je celkově
bezbariérová, tzn. že
kdokoli na vozíčku se
dostane do všech prostor
školy - proto nový výtah,
nakloněné chodby
k novým třídám a např.
rampa na terasu. V této
chvíli víme, že

z evropských peněz
vybavíme v příštím roce
odborné učebny (cizí
jazyky, informatika
a robotika, přírodní
vědy, cvičná kuchyňka)
a školní družinu.
O prázdninách bude
upravem prostor
před školou.
 

přeji vám všem klidné
prázdniny - zcela dle
vašich představ

dávejte na sebe pozor,
odpočiňte si, buďte
zdrávi

těším se na na setkání
s vámi v novém školním
roce

Libor Tománek, ředitel
školy
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Okénko do školní družiny Samozřejmě jsme
nezapomněli ani na Den
otců, který se koná 18.6.
Přesně tak jak
pro maminky, tak i pro
tatínky jsme vyrobily
krásné přáníčka a malé
dárečky, které tatínky
určitě potěší a zahřejí
na srdci.  
 

Sluníčko nám svítí, tak
se snažíme s dětmi
chodit co nejvíce ven,
kde hrajeme různé
míčové hry, zdobíme
křídou chodníky
a užíváme si čerstvého
vzduchu.  
 

Přejeme všem krásné
prázdniny plné zážitků
a těšíme se na další akce
v příštím školním roce
o kterých Vás budeme
určitě informovat.  
 
 

Za kolektiv ŠD 

Kateřina Slavíková 

Školní rok se nám
pomalu chýlí ke konci
a děti se již určitě těší
na slunečné prázdniny.
V červnu jsme si
pro děti připravili cestu
za pokladem. Na Den
dětí, jsme s dětmi
vyrazili do parku, kde je
čekala pirátská cesta
za pokladem. Děti
dostaly křížovku, kde
její tajenka prozradila
dětem, kde se poklad
s dobroty nachází. Děti
byly rozděleny
do několika týmů
a musely vyluštit celkem
12. úkolu, hádanek

a šifer, které je pomalu
a jistě zavedly
k vytouženému
pirátskému pokladu.
Některé týmu byly
rychlejší, některé
pomalejší. Avšak
nakonec se povedlo
úspěšně všem vyluštit
křížovku a poklad najít.
V pokladu je čekala
sladká odměna
a všechny děti byly
spokojené. Cesta
za pokladem je velice
bavila a zpříjemnila jim
určitě jejich den.  
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Školní parlament informuje
Školní rok je u konce a tím
také končí práce školního
parlamentu. Obsazení žáků
v ŠP a školním výboru se
na začátku roku bude znovu
volit a jeho členové se patrně
změní.
 
 
Ve školním roce 2022/23 se
opět uskutečnilo pár akcí jako
např. Halloween, Barevný
týden, den kdy starší učí
mladší hrát piškvorky, Den
Země, tajný Valentýn, ale
samozřejmě i školní PARO.
Vítězné projekty už jsou
u konce, a my se můžeme těšit
na krásné knížky do výtvarné
výchovy, sedací pytle a na
květiny ve třídách.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Bohužel skoro celý školní rok
nám tady chyběla vedoucí
školní družiny a zároveň
koordinátorka našeho
parlamentu paní učitelka
Bozánová, takže práce ŠP byla
trošku ztížená. Ale snažili jsme
se. Paní učitelce přejeme
do příštího roku hodně zdraví
a těšíme se na spolupráci.
 
Všem, kteří se podíleli na práci
našeho parlamentu a na
hladkém průběhu všech akcí,
moc děkujeme.
Budeme moc rádi, když škola
a žáci v ní se budou podílet
na tvorbě akcí a budou nám
předávat své návrhy. 
 
Mnohokrát děkujeme.
Metoděj, 7.A

Den dětí

Prvního června, jak už všichni
víme, byl Den dětí. Ve škole
všichni dostali sušenky,
bonbony a pití, Žáci devátého
ročníku si pro první třídy
připravili program. Snažili se,
aby byl pro prvňáčky co
nejzábavnější
a nejnezapomenutelnější.
Deváťáci se rozdělili na 13
skupin, každá z nich měla
předem vybranou aktivitu,
kterou museli prvňáčci splnit.
Aktivity byly nejrůznorodější
od běhu kolem parku po kdo
dohodí dále s vlaštovkou,
kterou si sám složil. Další
stanoviště, která tam byla,
byly např. hod kroužkem
na tyč, rozcvička, hledání
pokladu atd. Prvňáčci dostali
ve škole list, kde měli vypsané
všechny aktivity a vedle toho
bylo místo pro potvrzení

od dané skupiny ve formě
obrázku.
Myslíme si, že se program
vydařil.
Filip, 9. B
 

Žáci sedmého ročníku se
vydali s paní učitelkou
Pachlovou na přehradu.
Hráli jsme sporty,
odpočívali, běhali a hráli
si a všichni si čas
strávený na přehradě
moc užili a jsme rádi
a děkujeme, že nás paní
učitelka vzala. :)

Marek a Laura, 7.B 

Gymnastika

Na naši školu přijeli
studenti Střední
pedagogické školy, aby
nám ukázali, co všechno
můžeme zažít v rámci
gymnastických cvičení
a zároveň si testovali, co
všechno už umíme. Byla
to super hodina. 
 

žáci ze 4.B 
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Šesťáci 
objevovali 
Lednicko-valtický areál

Navštívili zámek
v Lednici, kde si
prohlédli reprezentační
sály v přízemí zámku.
Pozornosti žáků neunikl
ani přilehlý skleník,
který je nejstarší
v Evropě. Dále jejich
cesta vedla k Minaretu –
302 schodů bylo náročné
zdolat, ale výhled
do okolí stál za to.

Rovněž návštěva Janova
hradu byla zajímavá –
stavba byla postavena
tak, aby vypadala jako
středověká zřícenina.
Hrad obtéká Stará Dyje
a proto naše putování
Lednicko-valtickým
areálem končilo
příjemnou plavbou lodí
a neméně zajímavým
výkladem. Výlet se

vydařil, zážitků je
spousta a těšíme se
na další. 

Pavla Borkovcová
a Helena Janková 

Poslední dva květnové
dny strávili žáci našich
šestých ročníků
na výletě
v Lednicko-valtickém areálu.

7.A navštívila 
četnickou 
stanici

v uniformách. Popsali nám
pokoj četníků, kam nás
zavedli. Viděli jsme výzbroj
a výstroj četníků. Dále nás
čekal velitelský pokoj, kde
jsme viděli starý psací stroj,
několik let starou mapu České
republiky, pracovní stůl
velitele a tak dále. Dál
po chodbě byla malá místnost
se starými motorkami a mohli
jsme si vyzkoušet, jak

fungovaly jedny z prvních
sirén. Na zahradě stanice jsme
se učili otevřít jednoduchý
zámek pomocí šperháků
a podívali jsme se
do „separace“, což bylo malé
vězení pro jednoho člověka.
Nakonec jsme viděli několik
nástrojů, které se používaly
při boji. Zkoušeli jsme nabíjet
staré pušky a měli jsme krátké
závody s lehkými kulomety.

Dne 1. června jsme byli
na exkurzi v četnické stanici
v Kuřimi. Cesta od nádraží
nám zabrala jen pár minut.
Poté nás přivítali četníci

7.B cestovala 
do Ivančic

do naší cílové destinace.
Potom, co jsme se
ubytovali, jsme prošli
židovskou čtvrtí,
prohlédli si židovský
hřbitov a synagogu. 

Pokračovali jsme kolem
řeky Jihlavy
na rozhlednu Alfonse
Muchy. Po návratu jsme
hráli míčové hry a večer

ve společenské místnosti
jsme luštili přísloví,
zpracovali kvíz o V.
Menšíkovi a na závěr
hráli pantomimu.  
 

Druhý den jsme hned
po snídani šli do muzea
Vladimíra Menšíka
a prohlédli si centrum
Ivančic. Odpoledne jsme
ještě sportovali, dokud
nezačalo pršet. Vlakem
jsme se opět vrátili

do Brna.  

Výlet jsme si všichni
moc užili. 
 

Laura a Marek 

Dne 22. 5. jsme se se
třídou 7. B vydali
na výlet do Ivančic
na dva dny. Společně
s paní učitelkou
Pachlovou a Rubešovou
jsme vlakem dojeli
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Osmáci v 
jižních 
Čechách

Svět. Naše procházka trvala
asi 4 hodiny. Po náročné
procházce jsme si šli koupit
vody do obchodu a následně
jsme se vypravili na večeři
do restaurace. Druhý den jsme
jeli na zámek Hluboká, kde
jsme si prohlédli zámecký
park a interiér zámku.
Pro dobrovolníky byla
možnost prohlédnout si věž.
Po zámku jsme přejeli
do Českých Budějovic, kde
jsme na náměstí dostali
rozchod. 
 

Většina z nás navštívila fast
food, abychom se pořádně
najedli. Po jídle jsme si prošli
památky Českých Budějovic
a zamířili zpět do Třeboně.
Večer jsme šli na Masarykovo
náměstí, protože byl Den dětí,
učitelé nám koupili zmrzlinu.

Poslední den jsme navštívili
zámek Třeboň a dostali jsme
výjimečnou možnost projít si
zámek v kostýmech tehdejších
obyvatel. Po prohlídce jsme šli
na oběd, potom do autobusu,
který nás dovezl zpátky
do Brna.
Viki a Sára, 8.B

Náš výlet do Třeboně začal 30.
května v 8 hodin u Janáčkova
divadla, odkud jsme odjížděli.
Cesta trvala 2 hodiny.
Po příjezdu do Třeboně jsme
došli na zámek Třeboň, kde
jsme byli ubytovaní. Odložili
jsme si věci a šli jsme
na procházku kolem rybníku

9. B v 
Moravském 
krasu

vystoupili a vydali se pěšky
na chatu Švýcárna. Ušli jsme
přibližně 5 km lesní cestou
a byli jsme tam. Po krátkém
odpočinku jsme se vydali
na Býčí skálu. Na cestě jsme se
zastavili i v jeskyni Jáchymka.
Druhý den jsme se vydali
na dlouhou cestu do jeskyně
Výpustek. Šli jsme nejdřív
přes Babice nad Svitavou

a pak přes Křtiny, až jsme
dorazili do jeskyně.
Ve Křtinách jsme si koupili
různé občerstvení a večer jsme
na Švýcárně rozdělali táborák.
Třetí den jsme se šli podívat
do Staré huti. Kolem poledne
jsme došli zpět do Adamova
a jeli vlakem zpátky do Brna.
Josef, 9.B
 
 
Na školní výlet jsme odjeli
ve středu brzo ráno. Jeli jsme
z Hlavního nádraží 20 minut
vlakem do Adamova.
Z Adamova jsme šli 4 km
na chatu Švýcárnu. Když jsme
přišli, všichni jsme se zabydleli
do svých pokojů a měli chvíli
odpočinek. Později jsme šli
na výlet k Býčí skále. Výlet
nebyl ani tak dlouhý, ale byla

to zábava. Pouštěli jsme si
písničky do reproduktoru
a všichni jsme se spolu bavili.
Pak jsme měli oběd, jídlo tam
bylo moc dobré. Potom už
jsme měli jen polední klid
a byli jsme na pokojích.
Ve čtvrtek jsme šli
na celodenní výlet do jeskyně
Výpustek. Bylo to dlouhé
a bolely nás nohy, ale byla to
zábava. Cestu nám
zpříjemnily písničky a krásná
příroda. Večer byli všichni
u ohniště. V pátek už jsme jeli
domů. Výlet se mi celkově moc
líbil. Myslím si, že jsme se tam
začali více bavit, akorát škoda,
že je to už konec 9. třídy.
Hannah, 9.B

Výlet začal, když jsme se
všichni sešli na Hlavním
nádraží. Jakmile vlak přijel,
vydali jsme se do Adamova.
Na zastávce v Adamově jsme

4.B putovala do 
Lednice

náměstí, navštívili informační
centrum, posilnili jsme se
svačinkou z domova, kterou
nám připravili většinou naše
maminky, někde i tátové.
 
Našim cílem byl zámek,
skleník, Janův hrad a pak
zámecká cukrárna se
zmrzlinou. Nezapomněli jsme
i nakoupit v místní Jednotě
malé dárečky pro brášky,
sestřičky a i naše mamky
a tatínky.

Paní prodavačka i pokladní
nás moc chválily paní učitelce,
že jsme pozdravili a taky byli
při nakupování slušní, prý to
tam už dlouho s výletníky
nezažily.
Protože nás všude, kam jsme
se hnuli, pronásledovala hejna
komárů, tak jsme před nimi
ujeli autobusem do Břeclavi –
byl to nápad naší paní učitelky
a byl dobrý. V Břeclavi jsme
byli za necelých 15 minut
a hned na nádraží bylo

suprové muzeum železnic. Pan
průvodce byl asi znalec,
protože nám všechno ukázal
a vysvětlil, podívali jsme se
na film o železniční dopravě
a protože jsou u nás ve třídě
i fanoušci vlaků, tak nám
ukázal i hodně věcí navíc. Pak
jsme si zařádili v parku
a vyrazili zpět do Brna –
vlakem.
Byl to pěkný výlet.
děti ze 4.B 

Červen 5, 2023
V pondělí 29. 5. jsme vyrazili
na školní výlet do Lednice.
Naše výprava začala
na hlavním nádraží v Brně,
odkud jsme jeli vlakem
do Podivína a odtud
autobusem do Lednice.
V Lednici jsme si prošli
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9.A v Praze

Za krásného slunečného
dne jsme se vypravili
vlakem RegioJet
na exkurzi do hlavního
města Prahy.  
 

Výpravu jsme zahájili
na Václavském náměstí,
prošli jsme pasáží
Lucerna,
Františkánskou
zahradou, viděli jsme
rotující hlavu Franze
Kafky.  
 
 
 
 

Tramvají jsme se
přesunuli k Pražského
hradu, prošli kolem
Černínského paláce,
barokní Lorety, objevili
Nový svět.  

Svačinovou pauzu jsme
absolvovali
na Masarykově vyhlídce
v areálu Jeleního
příkopu, který jsme celý
prošli.  
 

Na Pražském hradě
jsme navštívili baziliku
sv.Jiří, Vladislavský sál,
Zlatou uličku

a katedrálu sv.Víta. 
 
 
 

Nerudovou ulicí jsme
sestoupili
přes Malostranské
náměstí na Karlův most
a došli až
na Staroměstské
náměstí, kde jsme měli
rozchod na oběd. 

 
 
 

Kolem Prašné brány,
Obecního domu
a Jeruzalémské
synagogy jsme se vrátili
na Hlavní nádraží
a vyrazili vlakem zpátky
do Brna. 
 

Silvie Rubešová 

Japonsko

Tak vítám vás
na posledním článku
o Japonsku. Dnes vás
seznámím s japonským
Shinkanzenem. Tak
jdeme na to. Shinkanzen
je síť vysoko rychlostní
železnice na území
Japonska. V současné
době se skládá z osmi
tratí a obsluhuje většinu
významných japonských
velkoměst na ostrovech
Honšu a Kjúšú. Nejvyšší
dosahovaná provozní
rychlost je 320km/h,
na trati Tóhoku. 
 
 
 
 

Alfa-X 

Nový Shinkanzen Alfa-X
dosáhl 603km/h. Velmi
vysoká rychlost. Co???
Velký konkurent
čínského 400km/h
Maglev magnetického
vznášení nad kolejovými
železnými deskami. Tak
se s vámi se všemi
loučím. Toto je poslední
článek o Japonsku.
Kdyby někoho napadla
nějaká jeho oblíbená
země, abych o ní napsal,
tak může přijít do 5.A. 
 

Návrhy přijímám od 4.9.
2023 do 1.6. 2024. 
 

Tak na shledanou. Míša
ze 4.A.  
 

Ahoj!!! 

Zajímavá fyzika

V pátek 2. června proběhl
workshop nazvaný Fyzika
hrou. Byl zaměřen nejen
na zatraktivnění výuky fyziky
na 2. stupni, ale i k motivaci
žáků k výuce fyziky jako
nového předmětu.
Žáci 9. ročníků si připravili
zajímavé pokusy, které

předvedli žákům 5. tříd.
Páťáci si mohli pokusy také
vyzkoušet. Deváťáci jim
objasnili, jak dané pokusy
fungují. Všichni společně jsme
si užili krásné dopoledne plné
nových poznatků.
Helena Janková
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Výjezd do 
Stuttgartu

 
 
 
Rozhovor s účastníky:
 
1. Jaký byl tvůj
„Austauschpartner“ a jaká byla
jeho rodina?
Zuzka: Moje kamarádka se
jmenuje Ruby. Mají docela malý
dům a Ruby není
moc pořádná. Je to aktivní
slečna a máme dost společných
zájmů.
Laura: Já jsem byla u Alessiny,
která je docela tichá. Její rodina
je milá a nabízeli
mi hodně jídla.
2. Překvapilo tě něco na způsobu
života rodiny nebo v německé
škole?
Filip: Ve městě mě zaujaly
ošklivější šaliny, zato je tam více
zeleně.
Adelina: Všimla jsem si, že
doma moc neumývají nádobí.
Taky málo jí.

Katka: Moc mi nechutná jejich
pečivo. Jí se hodně chleba.
3. Co se ti líbilo nejvíc?
Viki: Líbil se mi pestrý
program.
Ivana: Program byl zajímavý.
Sára: Všechno.
Zuzka: Pohádková vesnička,
šlapadla.
 
 
4. Jak celkově hodnotíš pobyt
ve Stuttgartu?
Zuzka: Chtěla bych to zažít
znova.
Filip: Mám smíšené pocity.
Moje hodnocení je devět
z deseti.
Martin: Super. Jel bych znovu.
5. Jak bude žákovská výměna
pokračovat?
Emma: Těším se, že se v září
všichni sejdeme v Brně a že si to
užijeme.
Zuzka: V Brně chci vzít Ruby
do svého kroužku.

 
 
6. Co ti pobyt dal z pohledu
komunikace (v němčině)?
Sára a Viky: Poslouchaly jsme
němčinu všude kolem, a to nám
pomáhalo.
Šárka: Naučila jsem se líp
rozumět, když jsem slyšela
němčinu.
7. Jak vypadala tvoje práce
na deníku?
Filip: Dělal jsem si deník jen
polovinu pobytu, ale zato každý
večer.
Šárka: Moje kamarádka
ze Stuttgartu mi diktovala a já
psala.

Ve dnech 11.-16. června jsme
se zúčastnili výměnného
pobytu ve Stuttgartu,
který je partnerským městem
Brna. Žáci naší školy se
rozdělili na Anne Frank
Gemeinschaftsschule a na
Rilke Realschule.
Během pobytu jsme se
například podívali do školy,
navštívili jsme pohádkovou
zahradu v nedalekém
Ludwigsburgu, měli jsme
prohlídku města s návštěvou
radnice a užili si pohled
ze slavné televizní věže.
Bydleli jsme v rodinách našich
nových kamarádů, se kterými
jsme trávili volný
čas a také někdy „složitě“
komunikovali.

Deváťáci 
prezentovali 
absolventské 
práce

 
Absolventské práce byly
zaměřeny na různé oblasti,
nejoblíbenějšími byly
cestování, sport, historie,
záliby žáků a nechyběly ani
práce v anglickém jazyce.
Práce měly vysokou úroveň
obsahovou i grafickou
a žákům se dařilo také
v mluvním projevu.

 
 
 
Děkujeme všem za snahu
a úsilí, které vynaložili.
Mgr. Jana Horáková a Mgr.
Jaromír Pospíchal

V týdnu od 5. do 9. června
zaplnili naši studovnu žáci
devátých ročníků a jejich
třídní učitelé. Probíhaly zde
ve slavnostní a příjemné
atmosféře prezentace
závěrečných prací.
Žáci zvolené téma
zpracovávali v průběhu celého
školního roku a nyní je
představili také publiku, které
tvořili žáci nižších ročníků,
učitelé a vedení školy.

Divadlo 
Bolka 
Polívky - 
Tři 
mušketýři

Dne 9. 6. v pátek se třídy
7. A a B vydali
do Divadla Bolka
Polívky na představení
slavné divadelní hry Tři
mušketýři. Divadlo bylo
vyzdobeno všemi
různými dekoracemi
jako jsou například
velké obrazy, malované
stěny, plakáty a další.

Když jsme vešli do sálu,
usadili jsme se
mezi další školy
a představení začalo.
Děj začal v době války
Anglie a Francie. Příběh
měl hodně zápletek,
takže nebyla vůbec
nuda. Herci byli velice
nadaní a jejich výkony
byly úžasné,
i když některé role
určitě nebyly
jednoduché. I jejich
kostýmy byly dobré
a kvalitní. Celé
představení bylo velice
zajímavé a byli jsme
napjatí celou hru.
Po skončení představení

jsme se šli podívat ještě
do zákulisí, šaten
a různých míst
v divadle. Cítili jsme se
velmi spokojeni a rádi
bychom si nějaké
podobné divadlo někdy
zopakovali. Děkujeme
paní učitelce
Nazarčukové
a Trojanové za skvělý
nápad. Tento zážitek si
bereme jako dobrou
vzpomínku a jsme rádi,
že jsme mohli jít.
 

Laura a Marek
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Výlet do 
divadla na Tři 
mušketýry

společnost. Do hostince
přišla slečna Constance,
která šla pro víno
pro jejího manžela.
V hostinci se stal boj
mezi D´Artagnanem
a společníkem Milady.
Cizinec vyhrál a poté
vzal D´Artagnanovi
peníze a dopis.
D´Artagnan chtěl chytit
zloděje, ale na cestě ven
narazil do tří
mušketýrů, kteří spolu
bojovali, když viděli, jak
dobře mu to jde
s mečem, tak se
spřátelili. Constance,
která viděla celý boj,
pracovala ten večer
u královny. Královna si

jí postěžovala, že její
manžel trvá na tom, že
si vezme náhrdelník,
který jí věnoval, ale ona
ho dala svému bývalému
milenci vévodovi
z Buckinghamu
a potřebuje ho zpátky.
Constance jí na to řekla,
že tam pošle tři
mušketýry
a D´Artagnana. Vypravili se
za vévodou, ale Milady
a její společník se snažili
jim tu cestu překazit.
Milady si chtěla zkusit
ten náhrdelník, ale
vévoda jí ho nechtěl dát,
tak ho Milady probodla
a vzala mu ho. Tři
mušketýři a D´Artagnan

se jí ho snažili vzít
a vtom jeden
z mušketýrů ji probodl
a tím získali náhrdelník.
D´Artagnan ho dal
Constanci, která ho dala
královně. Všichni se
setkali v hostinci
a D´Artagnan se víc
seznámil s Constancí.

Po představení jsme se
vyfotili s herci a díky
našemu spolužákovi
Ondrovi jsme měli
možnost se podívat i do
zákulisí, kostymérny
a do kabiny osvětlovačů.
 

Barbora Suchá, 7.A

V pátek 9.června jsme
měli sraz v 7:45
před školou. Společně
jsme se přemístili
do Divadla Bolka
Polívky. Posadili jsme se
na svá místa, aby
divadlo mohlo začít.
Poté, co se rozhrnuly
opony, jsme uviděli
hostinec, ve kterém
pracovala hostinská.
Vřítila se tam drzá
slečna jménem Milady,
která požadovala jídlo
a nocleh pro její

Na jedné z třídnických hodin
ve 4. B jsme se s dětmi
domluvili, že by bylo zajímavé
zkusit připravit výuku
pro žáky starších ročníků,
nejlépe ze 2. stupně. Všechno
jsme si důkladně promysleli
a rozhodli jsme se připravit
procházku naším městem
Brnem po některých jeho
pamětihodnostech. To jsme
probírali ve Vlastivědě.

Nejdříve jsme si důkladně
přečetli pověsti a ty, které se
nám líbily, jsme se naučili
povyprávět. Rozdělili jsme se
do skupinek a navštívili místa,
kde se podle pověstí různé věci
staly. Potom jsme si vybrali
třídu, kterou jsme
na vycházku
po pamětihodnostech pozvali.
Paní učitelky K. Doležalová
/4.B/ a L. Jamborová /7.A/ se
společně domluvily a akce

mohla začít.
Na závěr jsme měli připraveny
Doplňovačky, abychom si
ověřili, jestli nám „velcí“
naslouchaly. Všechny odpovědi
byly správné, takže jsme byli
dobří vypravěči a sedmáci
dobří posluchači.
Bylo to moc hezké dopoledne

a když jsme pak v tělocvičně
naši procházku po pověstech
městem Brnem hodnotili, tak
nám udělalo velikou radost, že
sedmáci řekli, že se jim to
líbilo – nám taky a moc.
žáci 4.B a paní učitelky K.
Doležalová a L. Jamborová

Soutěžíme v 
angličtině

 

Na prvním místě
skončila Ada V. (5.B),
na druhém Lukáš V.
(5.A) a Richard M. (5.B)
a na třetím místě se
umístili Lukáš T. (5.A)
a Anna B. (5.A).  
 
 
 

Konkurence byla
nečekaně veliká a je
vidět, že děti procvičují
angličtinu nejen
ve škole, a jsou tak
skvělými angličtináři už
na konci prvního
stupně, což se jim
na stupni druhém určitě
vyplatí! 

 
 
 
 
 
 
 
 

Všem zúčastněným
děkujeme za odvahu,
kterou při soutěži
prokázali a těší nás, že
jim komunikace
v anglickém jazyce dělá
takovou radost. 

Za vyučující Aj Mgr.
Jana Černohlávková,
Mgr. Monika Prokopová
Štachová a Mgr.
Kateřina Svobodová 

V úterý 6. června
proběhla olympiáda
v anglickém jazyce,
které se zúčastnilo 21
dětí z 4.-5. tříd. 

Nejdříve jsme začali
poslechovou částí,
následně proběhla část
ústní.  
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Nicolas Rontó (4.A)


